
   Koszalin, dnia 6 grudnia 2023 r.  

OA-I-1.0003.53.2023.MK 

 

Pani 

OLIWIA SKÓRKA  

Radna Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 23 listopada 2023 r. 

w sprawie stanu technicznego stadionu „Bałtyk” położonego przy ul. Gen. Wł. Andersa 16 informuję: 

 

1.  czy można przeprowadzić dokładną kontrolę techniczną i podjąć działania w celu 

natychmiastowego  przywrócenia funkcjonalności szatni: 

 

Zarząd Obiektów Sportowych Sp. z o. o. jako administrator stadionu „Bałtyk”, przeprowadza 

regularne kontrole stanu technicznego zgodnie z wymogami określonymi w art. 62 ust. 1 ustawy z dnia 

07 lipca 1994 r. Prawo budowlane. 

Niezależnie od powyższego, Spółka na bieżąco nadzoruje stan techniczny obiektu i posiada w tym 

celu wykwalifikowane zaplecze kadrowe, a także dokłada wszelkich starań, aby utrzymać stadion  

w należytej funkcjonalności, przeprowadzając niezbędne naprawy w miarę posiadanych środków 

finansowych przeznaczonych na ten cel.   

 

 

2.   dlaczego najszybsza w Koszalinie młodziczka, najszybszy senior musi przebierać się pod 

gołym niebem: 

 

Administratorowi obiektu nie były zgłaszane takie przypadki. Szatnie są dostępne dla wszystkich 

trenujących, zgodnie z harmonogramem korzystania z obiektu. Zawodnicy mogą swobodnie korzystać 

z szatni w ramach planowanych treningów, co zostało potwierdzone przez zarząd Klubu 

Lekkoatletycznego Bałtyk Koszalin. 

 

 

3.     czy można zapewnić środki finansowe w  budżecie Miasta na kompleksowy remont szatni 

na stadionie lekkoatletycznym oraz wymianę bieżni? 

 

Gmina Miasto Koszalin ma na uwadze potrzeby środowiska sportowego w zakresie dobrze 

funkcjonującej miejskiej bazy sportowej. Mimo, iż kompleksowa modernizacja stadionu jest jednym  

z priorytetów Miasta, z uwagi na trudną sytuację samorządu, brak jest możliwości wskazania konkretnej 

daty realizacji planowanej inwestycji.  

Zaznaczam jednak, że Prezydent Miasta aktywnie poszukuje także możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych, celem sfinansowania kompleksowej lub częściowej modernizacji stadionu „Bałtyk”.  

 

 

   wz. Prezydenta Miasta 

    Zastępca Prezydenta  

        Andrzej Kierzek  

 


